

## **(EN) SWING**

Thanks to its stability, lightness, maneuverability and control, our legendary SWING is the ultimate wave-riding and downwinding wing, all while also letting you make the most of all conditions. Its impressive balance and control also make it a perfect freeride wing.

- **Compact design for lightness and maneuverability**
- **Intuitive and efficient take-offs**
- **Impressive balance and stability to make the most of the waves**
- **Smooth and controlled ride, without any big accelerations or excessive speed for an effortless ride**
- **HITEX, NANO and HT80 for increased durability**
- **Equipped with our new interchangeable handle system**

The fourth version of our SWING benefits from a refined design and inherits all the evolutions of the new, and fourth edition as well, of the STRIKE. With its refined design, the fourth version of our SWING offers first-rate sensations while providing controlled speed to keep the foil under control no matter the conditions. This wing positions itself perfectly in our range between the new ORIGIN and the STRIKE.

Thanks to our Sail Engineering work, the new SWING offers an excellent planing start with an easy pumping thanks to its natural flexibility. This will allow every rider, regardless of their level, to use a smaller surface area for even more maneuverability.

The SWING continues to benefit from a compact design and a reduced wingspan, making it exceptionally easy to maneuver and surf. Your hand placement will be optimal as well, and never too high, throughout the session.

The SWING is always ready to glide into the slightest wave while remaining light and stable in freefly. It holds perfectly in the air in a neutral position when turning in the waves and flies itself flawlessly, leaving you free to use the power of the wave with little resistance. It also generates power immediately, and this instant power can turn out to be crucial when kicking out of a wave or waterstarting to safely get out of the impact zone when needed.

Offering efficient upwind riding, this fourth edition of the SWING allows you to enjoy long and effortless downwinders.

The SWING is more intuitive and comfortable than ever before, and remains super stable, light, and balanced, all while maintaining a certain smoothness in its traction. This fourth version is the ideal compromise, offering performance in total control and a certain flexibility. It also provides an excellent balance throughout the entire wind range. Beginners and experienced riders alike will enjoy its gentle feel and ease-of-use.

### **Design :**

Our fourth edition of the SWING benefits from all the design improvements of the latest STRIKE.

The central strut is now completely straight, which allows us to better control its deformation and possible twisting, while reducing drag. As a result, the infill is a bit lower and deforms less, and we've extended it almost all the way to the back. Our innovative Load Diffuser is reduced for weight gain, especially during freefly.

The SWING's leading edge brings a certain amount of flexibility, but does not penalize control in the high end. The accurate panel layout, precise load management and staggered seams continue to bring exceptional control of the profile in the entire wind range.

The use of HITEX on the inflatable structure, as well as NANO and HT80 on the canopy offer great resistance to elongation and therefore greater durability and performances. These materials are also perfectly distributed to account for the different tensions, high pressures, and weight distribution in each specific area in order to make the SWING an astonishing surf and downwind wing.

Small radial cuts are implemented on the wingtips and on the back of the strut to spread tensions. Aligning the fibre exactly along the load paths means that stretch can be controlled to a never-before-seen level on a wing. Located on the back of the strut, our Load Diffuser made of overlapping panels of hard Mylar and Dacron further helps maintaining the profile sleek and efficient, leading to the ultimate stability, performances, and longevity.

**Handles:**

The SWING is fitted with our new interchangeable handle system: soft, hybrid or even rigid, the choice is yours. Wings come with soft handles pre-installed, but it is now possible for riders to customize handles at their preference.

## **(FR) SWING**

Avec sa stabilité, légèreté, maniabilité et son contrôle absolu, notre légendaire SWING est la wing qui excelle dans les vagues et le downwind et qui vous permettra de profiter au maximum de toutes les conditions. Son équilibre et contrôle en font également une wing parfaite pour un programme freeride.

- **Design compact pour offrir légèreté et maniabilité**
- **Départ au planing intuitif et efficace**
- **Stabilité et équilibre impressionnants pour un surf tout en contrôle**
- **Puissance maîtrisée sans grandes accélérations ou vitesse excessive pour une navigation aisée**
- **HITEX, NANO et HT80 pour une durabilité accrue.**
- **Equipée de notre nouveau système de poignées interchangeables**

La quatrième version de notre SWING bénéficie d'un design retravaillé et de toutes les évolutions de la nouvelle édition de la STRIKE, la quatrième également. Cette nouvelle SWING offre des sensations de haut niveau tout en apportant une vitesse maîtrisée idéale pour garder le contrôle du foil quel que soit l'état du plan d'eau. Elle se positionne parfaitement dans notre gamme entre la nouvelle ORIGIN et la STRIKE.

Grâce à notre travail de Sail Engineering, la nouvelle SWING offre un excellent départ au planing avec un pumping facilité par son flex naturel. Cela permettra à chaque rider, quel que soit son niveau, d'utiliser une surface de wing plus petite pour encore plus de maniabilité.

La SWING bénéficie toujours d'un design compact avec une envergure réduite. Cela permet à chacun de profiter d'une maniabilité exceptionnelle dans les manœuvres et les surfs. La navigation se fait également avec une position optimale des mains, jamais trop hautes.

La SWING est toujours prête à se glisser dans la moindre vague tout en restant légère et stable en freefly. Elle se maintient parfaitement en position neutre, vous laissant libre de profiter de la puissance de la houle. Elle génère également de la puissance immédiatement, ce qui peut s'avérer crucial en sortie de vague ou lors du waterstart avant le prochain set.

Offrant une remontée au vent efficace, cette quatrième version de la SWING permet de profiter de long downwinds.

La SWING est plus intuitive et confortable que jamais, tout en restant stable, légère et équilibrée et conservant une certaine douceur dans sa traction. Cette quatrième version est le compromis idéal, offrant simultanément des performances tout en contrôle et une certaine souplesse. Elle apporte également un très bon équilibre dans toute la plage vent. Autant les débutants que les experts apprécieront sa facilité d'utilisation.

### **Design :**

Notre quatrième édition de la SWING bénéficie toutes les améliorations du design de la dernière STRIKE.

La latte centrale est désormais totalement droite, ce qui permet de mieux contrôler sa déformation et son éventuel vrillage, tout en limitant la traînée. En conséquence, le infill est moins haut et se déforme moins, et nous l'avons prolongé presque jusqu'à l'arrière. Notre renfort innovant « Load Diffuser » est réduit pour un gain de poids, surtout en freefly.

Le bord d'attaque de la SWING autorise une certaine souplesse, mais qui ne pénalise pas le contrôle en plage haute. La disposition précise des panneaux, la répartition des tensions et

les Staggered Seams contribuent également à maintenir un lissage et un contrôle parfait du profil dans toute la plage de vent.

L'utilisation de HITEX sur la structure gonflable ainsi que de NANO ripstop et HT80 pour le spi offrent une grande résistance à l'allongement et donc une plus grande durabilité et de meilleures performances. Ces matériaux sont également parfaitement répartis pour tenir compte des différentes tensions, des pressions élevées et de la répartition du poids dans chaque zone pour en faire une excellente wing de surf et de downwind.

Une petite coupe radiale en bout d'aile et au bout de la latte centrale permettent de bien répartir les tensions. L'orientation précise du tissu afin qu'il travaille dans le droit fil permet de contrôler ses déformations à un niveau jamais atteint sur une wing. Sur l'arrière de la latte, notre « Load Diffuser » contribue également à maintenir un profil lisse et efficace pour garantir stabilité, performances et longévité.

### **Poignées :**

La SWING est également équipée de notre nouveau système de poignées interchangeables : souples, hybrides ou même rigides, à vous de choisir. Les wings sont livrées avec des poignées souples préinstallées, mais il est désormais possible pour tous les riders de personnaliser les poignées selon leurs préférences.